

Announcement

1. Today after lunch, we will have **church cleanup**. Please see the **bulletin board** for your assignments and thank you for your help.
2. Church will hold a **Thanksgiving Dinner on 11/26 (Wed.) 6:30 p.m.** It's a **potluck dinner**, so please bring your favorite dishes. A **sign-up sheet for dishes** is posted on the bulletin board. There will be a special Thanksgiving program at the sanctuary after the dinner and also another singing and game activities at the fellowship hall for students and EM, YM. Please invite your friends to join us in this Thanksgiving celebration.
3. Want to be a Christ's disciple? Want to be able to lead people to Christ? Brothers and sisters who are interested in Church's 1st session of **Discipleship Training**, please contact Pastors for information and registration ASAP!
4. Want to improve your serve? Want to be able to help new Christian? Brothers and sisters who have completed 1st session of Discipleship Training, Pastor Cheng will follow-up with new training sessions on a selective basis. A new training includes **Devotion Training, Discerning God's Will, Apologetics, Exegesis (I)** and is scheduled to start in **December**.

SFCC Prayer Meeting

Church prayer meeting schedule has been changed to **Wed. evening 7:30**, Seattle area prayer meeting @ church; Eastside area prayer meeting @ St. Peter church (Bellevue - NE 8th & 172nd). Our church pastoral staff will take turn to lead these prayer meetings. ALL fellowship / small group PICs, brothers and sisters are encouraged to join in this important ministry.

Fellowship / Caring

- ✪ 2015 PIC - Please elect new PIC for your fellowship / small group by **11/23**. Please contact **Elise, eliselee@gmail.com** if you have questions.
- ✪ Please pray for families who are expecting: Tom & Donghui (Feb.'15) and Zenus & Jessie (Feb.'15).

SEATTLE FORMOSAN CHRISTIAN CHURCH



- 第一堂台語禮拜 First Worship Service in Taiwanese 10:00 am @ SFCC
 第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English 10:30 am @ SFCC
 第三堂國語禮拜 Third Worship Service in Mandarin 01:30 pm @ FUMC

Seattle Formosan Christian Church
 333 NE 76th Street Tel: 206-522-8084
 Seattle, WA 98115 Fax: 206-522-7551

First United Methodist Church
 1934 108th Ave NE
 Bellevue, WA 98004

<http://www.seattlefcc.org>

主任牧師	鄭溢恩	Rev. Ian Chang	425-623-2824	ian@seattlefcc.org
助理牧師	梁景涵	Pastor Jim Liang	206-384-1845	jim@seattlefcc.org

主日學參加人數		禱告會參加人數	
Sunday School Attendance	11/9	Prayer Meetings Attendance	11/12
台語成人 Taiwanese Adult	15	週三教會 Wed. Church	13
英語成人 English Adult	-	週三東區 Wed. Eastside	7
國語成人 Mandarin Adult	-		
兒童 Children (TM/EM/MM)	7/4/-	總人數 Total	20
總人數 Total	26	下週目標 Next Week Goal	30
上週 Last Sunday 11/2	禮拜人數 Attendance	一般奉獻 General Offering	
台語堂 Taiwanese	60	\$2738	
國語堂 Mandarin	26	\$5740	
英語堂 English	39	\$1150	

1. 今日午餐後將有**教會大掃除**，事工分配表已貼在**佈告欄**，謝謝大家的服事。
2. 教會將於 **11/26 週三晚 6:30 舉辦感恩節 Potluck 晚餐**，餐後在大堂將有感恩聚會，在交誼廳將有學生、青少年的遊戲活動，請弟兄姐妹踴躍邀請朋友來參加。**佈告欄會有 food sign-up sheet.**
3. **徐忠昌牧師**將於 **12 月 5 - 7 日**來本教會做聖經講座及講道，主題為「**教會論**」。請大家預備心參加，要參加者請到樓下餐廳的佈告欄登記以便準備講義及午餐。
4. **華人基督徒查經團契** CCF International 將在我們教會舉辦週間的查經聚會，需要徵求二位同工，有志者請洽**懇佩姐**。
5. 想要成為一個耶穌的門徒？想要能領人信主？教會第一期門徒訓練採開放報名，有志參加**第一梯次門徒訓練者**，詢問及報名請洽**鄭牧師**，有志者請盡快報名！
6. 想要增進你的服事？想要能幫助新信主的基督徒嗎？教會**第二期門徒訓練**採遴選制，凡已參與過門訓的弟兄姊妹，牧師會依據需要跟進進階的門徒訓練，內容包括：**靈修操練、明白神的旨意、護教學、解經學 (I)**，預定於十二月份開始，有志者請回**鄭牧師**的邀請 Email。

教會禱告會——週三晚上 7:30 分

西雅圖區地點於教會；東區地點於 St. Peter 教會 (Bellevue - NE 8th & 172nd) 將由教會牧職同工輪流帶領，請各團契小組負責同工及教會兄姐妹踴躍參加。

第四季成人主日學

- ✪ 台語成人主日學「符類福音平行經文研究」，本週進度：八福及主禱文。
- ✪ 國語成人主日學「撒母耳記上」，本週進度：撒母耳記上第 4 章。歡迎大家踴躍參加。

團契／關懷組

- ✪ **待產家庭**：請兄姐為 Tom & Donghui (二月)，國樑 & Jessie (二月) 兩家庭代禱願待產間一切平安順利。
- ✪ **代禱**：為**教會事工及兄姐身心靈的需要**，關懷組成立 Prayer Corner。若有需要被代禱的或有代禱事項請洽禱告同工：蕊芬牧師娘、Tim、Kai、Karin、純卉姐、洪雪姐、秀蘭姐、敬鳳姐。會堂外設有代禱箱，歡迎兄姐使用，同工將為您祈禱。